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2019נובמבר  11          
  19-9מן המניין  ישיבת מועצה הנדון :    

 
 .במשרדי המועצה המקומית 18:49 בשעה י"ב חשון  10.11.19  -ה א'הישיבה התקיימה ביום 

 :משתתפים

 ראש המועצה –דוד אזולאי 

 ס. ומ"מ ראש המועצה –אבי נדיב 

 חברת מועצה –דורית נחמני 

 חבר מועצה –חגי רוזנבאום 

 חברת מועצה  –יפה -רוית סנדלר

 חבר מועצה – ליאור בז

 חברת מועצה –איריס בלסקי 

 

 על סדר היום:

 .2-19הצגת דוח רבעוני  .1

 במימון מלא. הריסת בית הספר - ₪ 395,353פתיחת תב"ר  בסך  .2

 מימון מלא משרד הפנים. - ₪ 350,000בסך  הגדלת תב"ר רחובות ארזים ועיון .3

 .המצורפתמ.מ מטולה כמפורט בטבלה  הקדמת תקציבי חומש של מפעל הפיס .4

 הצעות למועמדים מומלצים למועצה דתית. .5

 מועמדים:

 אייל אלקיים, אהוד נינשטיין, ניר זמיר. קואליציה:

 : חיים בירנבאום ואורית רוזנבליט.אופוזיציה

 מצ"ב. – 12.9.19שאילתא בנושא המזבלה מיום  .6

 .שונות .7

 .דיווחים .8

 

 נדון והוחלט: 

 .19-2הצגת דוח רבעוני : 1לסעיף 

 מציג את הדו"ח זיצר

 : לא ראיתי את ההלוואות.איריס

 : אין לנו בעו"ש , זה עומס מלוות, ברשויות המקומיות זה שונה, הריבית גם נרשמת בשותף.זיצר

 : מענה כללי לאיזון?איריס

 אש"ח יותר. 50וקיבלנו  1.2: משרד הפנים נותן ע"פ נוסחאות, היינו מתקצבים על זיצר

 נוכחים:  

 יועמ"ש המועצה –אפי קיזל 

 גזבר המועצה –ליאור עמר 

 מנכ"ל המועצה –קובי נגר 

 מבקר המועצה –שמעון דריהם 

 רו"ח –יעקב זיצר 
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 מירב ההנחות בצו הארנונה, יש כאלה שביטלו. רוב הרשויות נותנות את

 .במימון מלא הריסת בית הספר - ₪ 395,353בסך פתיחת תב"ר  :2לסעיף 

 דוד: הריסת בית הספר במימון מלא של משרד החינוך.

 החלטה:

 : דוד, אבי, דורית, חגי ורויתבעד

 : ליאור ואיריס.נגד

 .מימון מלא משרד הפנים - ₪ 000350,הגדלת תב"ר רחובות ארזים ועיון בסך : 3לסעיף 

 .רוצה לראות תוכניתלפני שאני מצביע אני : ליאור

. מחדש : תתאם עם קובי הוא יראה לכם את התוכנית. זו רק הגדלה, לא כל פעם נציג את התוכניתדוד

 .בהחלטת ממשלה גם דיברו על זהו ₪זה הוצג כבר, הצבענו על מיליון 

 אני רוצה לדעת על מה אני מצביע. ליאור:

תתאם מראש, מי שרוצה לראות תוכניות ביומיום לא עושה הצגות בישיבות מועצה, אכפת לך?  דוד:

 גה בישיבת מועצה. יציג לך המהנדס, המתכנן וכל מי שרלוונטי לעניין.תבוא תראה, זה לא להצ

 .: רובנו לא מקבלים פה משכורות ואין לנו זמן פנוי לבוארוית

סתורי הולכים להפוך, כבישים מדרכות, בזק וחברת חשמל הטמנת כבלים בקרקע, חניות, מבגדול,  דוד:

 10לפני הוכנה ע"י המתכנן שמה ועם המהנדס. יש תוכנית של איתכם שבתתאמו מראש, א אשפה.

 הוצגה בפני הדיירים של הרחוב.היא חודשים, 

 המועצה, תזמין, לא חושב שזה סוד. קראת לתושבים של הרחוב, תקרא גם לחברי ליאור:

 החלטה:

 : דוד, אבי, דורית, חגי, רויתבעד

 : ליאור ואיריס.נמנע

 הקדמת תקציבי חומש של מפעל הפיס מ.מ מטולה כמפורט בטבלה המצורפת. :4לסעיף 

איגום משאבים לבניית אנחנו רוצים , 500 -מ 600-לפני כמה ימים השלטון המקומי העלה את זה ל דוד:

 שנים ראשונות.  5 -האולם והמעון, ביקשנו להקדים מימון ל

אש"ח  150 –2019ב קט כזה אנחנו מכינים תוכנית ואת המצ'ינג, מפעל הפיס ממן. בסה"כלכל פרוי

לטובת תגבור לתוכנית מעון יום ואולם  450X5איגום של ואש"ח  20הולך לרווחה, חינוך ותרבות 

 .₪מיליון  3 הספורט, סה"כ

 יש תוכניות לכל השנה? רוית:
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מופ"ת שמתוקצב היום, קידום נוער, פרויקטים שהמרכז הקהילתי מבצע  תוכניות שוטפות, מועדון דוד:

 עבור הקהילה ועוד.

 למה לא מקבלים פירוט? רוית:

 : אנחנו הולכים על הקיים.דוד

 אפשר לפרוט במקום? רוית:

 פסטיבל אופנועים. תקציב יחיד שמבקשים להקדים זה לאולם ולמעון.לילות קיץ, חגים, -תרבות דוד:

את  שות.לשים כסף בקהילה בעיקר לרשויות חל פעל את הכל, מפעל הפיס מחייב אותנואלכס מת

 לה לדבר עם אלכס הוא יציג לך את כל התוכניות הפעילות במרכז.יכו

 : איך האולם נכנס לתוך זה?ליאור

 אש"ח. 054אתה יכול להקדים את הכסף בפעם אחת במקום כל שנה  ליאור גזבר:

רוצה לבנות משהו ואין לה כסף, השלטון המקומי ביקש ממפעל הפיס לעשות איגום רשות כש דוד:

 גדולים ולכן אנו רוצים להקדים לבניית האולם והמעון. פרויקטיםמשאבים כדי לקדם 

 : אולם הספורט לא בא ממשרד החינוך?ליאור

קנדים, הטוטו ומשרד הספורט, זה לא מימון מלא, אני מתכוון גם בסוגיית ביה"ס להתרים את ה ד:דו

 לא נותנים לך את כל הסכום במלואו וחייבים השלמות מכל מיני תקציבים ומשרדים שונים.

 : אני מבין שהולכים לבנות משהו מאוד גדול.ליאור

 מטר אולם. 0012: דוד

 של המועצה. : במרכז קנדה יש אולםליאור

 , זה גם חלק ממתחם החינוך שלנו במושבה.נוותר עליו? מיליון. 6קיבלנו לזה תקציב מיועד של  דוד:

 : אולי אפשר להקטין אותו?ליאור

 : זה גודל סטנדרטי, אתה לא יכול להקטין או להגדיל, זה לפי מפרט.דוד

אתה אומר אין קשר, הכל אושר הכל ניתן? למה צריך כזה היקף של אולם ספורט? את מי הוא  איריס:

 בניית פרקט שזה לא פרקטי.ועוד עם הולך לשרת? 

 : זה יילך אם לא נשתמש.דורית

 החלטה:

 : דוד, אבי, דורית, חגי ורויתבעד

 : ליאור ואיריסנגד

 .דתיתהצעות למועמדים מומלצים למועצה  - 5לסעיף 

יועמ"ש, יש הרכב מובנה בחוק מכיוון שאין רב מקומי  חו"ד: התבקשתם לתת שמות, קיבלתם את דוד

 של כל סיעות הבית. גייצולהצבעה שייתן מועמדים  5התבקשנו להעלות 

 1-קואליציה ו 3 ההרכב יהיה  , אזמומלצים מטעמנו  4 אופוזיציה, במידה ויהיו 2קואליציה  נציגים 3

 אופוזיציה, אני מעלה אותם לפי סדר יורד.
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אני מבקש להוריד את זה מסדר היום, אין ממשלה ואין מינויים, כשתהיה ממשלה ניתן יהיה  ליאור:

 למנות.

 : מה זה שייך?דוד

 : חוק במדינת ישראל לקבוע נציגים למועצות דתיות. יכולים להמליץ או לא.אבי

 הבחירות.מחובה לעשות זאת שנה  ד כשיר,מ: מועיועמ"ש

, לכן לקחנו בו אנחנו לא יודעים מה קורהש זה מלווה בחוות דעת משפטית, אנחנו מתקצבים גוף אבי:

אמרתי לך למה גדעון ציון לא מופיע? אתם ו פניתי אליך אנשים שלא מעורבים בפוליטיקה, אני בעצמי

לחשוב איך לתקצב אותם. תורידו אחד ונאשר מדברים על שקיפות? אין שם, זה תהיה טעות שנצטרך 

 את זה.

 : מעלה להצבעה את הרכב המועצה הדתית.דוד

 : אם אין הסכמה, אתם לא יכולים להעלות את זה. ליאור

 : אתם לא ממנים, אתם ממליצים. יועמ"ש

 יר.ו: הוא צריך לתת מסמך דרישה שכך נדרש ממנו ולא לדבר באוליאור

 החלטה:

 ורית, חגי ורוית: דוד, אבי, דבעד

 : ליאור ואיריסנגד

 הסכמה. %100אתם חייבים  ליאור:

 : אנחנו יכולים להצביע ע"פ רוב ולהעלות את המומלצים.חגי

 ימנה. הוא השר ירצה למנותשמעות להצבעה הזו, ההצבעה סתמית, אם אין מ ליאור:

 למה לא שמתם אצלך ייצוג נשי? זה לא הסדר שקבענו. הפכת את הסדר כדי שיהיה ייצוג נשי. רוית:

יש אפשרות לעשות  ל המועצה הדתית,: אני רוצה להגיד שערכנו דיון מורכב, נחשפנו להתנהלות שחגי

בה וסוף סוף שינוי, לכולנו יש הזדמנות, הבאתם אנשים ראויים. חשוב לספק את שירותי הדת ברמה טו

 עצה הדתית.לאחר שנים למנות הרכב להנהלת המו

 

 )מצורפת(  12.9.19שאילתא בנושא המזבלה מיום  – 6לסעיף 

 דוד מקריא את התשובה -: לגבי השאלה של רויתדוד

 אנחנו גם רוצים להוסיף שם מצלמות, מקווה לפתור את הבעיה מול הצבא.

 ודה על התשובה.תשובה קצת מתחמקת, אבל ת רוית:

 שונות -  7לסעיף 

 יווחיםד - 8לסעיף 

: אני מתארגן לקראת טיסה לנוגו'ן ופוקינג, הערים התאומות שלנו, הנסיעה על חשבוני. זה רק דוד

 לידיעתכם.
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 19:36הישיבה הסתיימה בשעה: 

 יערה אסור מנהלת לשכה: מהרש

 

 

 

 בכבוד רב,

                                                                                            

  ----------------------------                                                             ----------------------------- 

 דוד אזולאי                           קובי נגר        

 ראש המועצה                              מנכ"ל  המועצה      

 

 

 


